

全球最大的國際熱氣球嘉年華隆重登場 “季節限定10月6日至14日”

阿爾伯克基國際熱氣球嘉年華 化石森林國家公園-白沙公園 六日遊



Since 1981

THE WORLD'S LARGEST INTERNATIONAL HOT AIR BALLOON CARNIVAL HOT AIR BALLOON FESTIVAL - PETRIFIED FOREST - WHITE SAND 6 DAYS TOUR

獨家行程

團號 CODE	出發日期 DEPARTURE	雙人房 TWIN	第三人, 免費者 (附加費) SURCHARGE	第四人/ 小孩 4TH / CHILD	單人房另加 + SINGLE
NMA-6D	10/5/2019	\$618	\$60	\$438	+\$300

買三送一, BUY 2 GET 1 FREE

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 暢遊66號公路, 弗拉格斯塔夫, 化石森林國家公園, 阿爾伯克基國際熱氣球嘉年華, 卡爾斯巴德, 大水晶鐘乳石洞, 白沙公園, 巨人柱國家公園, 鳳凰城, 約書亞國家公園。
- 豪華酒店, 巴士及中英文導遊。
- 帶有多次出入美國簽證之正本有效旅遊證件
- Tour of Flagstaff, Petrified Forest N. P., Albuquerque, Hot air balloon festival, Santa Fe, Carlsbad Cavern, White Sand, Saquaro N.P, Phoenix, Joshua Tree Park
- Deluxe Hotels, Bus, Chinese and English speaking tour guide.
- Legal Document, Picture I.D Required

1 洛杉磯- 66公路- 弗拉格斯塔夫 LOS ANGELES - ROUTE 66 FLAGSTAFF

早晨, 經過美國著名公路66號公路前往亞利桑那州威廉姆斯, 這條公路也被稱為母親之路, 它是美國第一條從伊利諾斯州芝加哥延伸至聖莫尼卡的高速公路。巴士將沿著莫哈韋沙漠一路向東, 在路邊可看到無限的沙漠植物和山脈! 傍晚抵達亞利桑那州的弗拉格斯塔夫。

酒店: Red Roof Inn or similar.

In the morning, we depart for Arizona via Route 66 which is also known as the Mother's Road, the first highway in the United States to extend from Chicago, Il-



linois to Santa Monica. The bus will follow the Mojave Desert all the way to the east, where you can see unlimited desert plants and mountains! Overnight in Flagstaff.

2 威廉士 - 化石森林國家公園 阿布奎基 WILLIAM - PETRIFIED FOREST N. P. - ALBUQUERQUE

清晨出發前往世界上最大、最絢麗的化石林集中地-化石森林國家公園, 數以千計的樹幹化石倒臥在地面上, 公園內除了化石木以外還有成為彩繪沙漠的惡地景觀和早期印地安人的遺址。北區如同彩繪沙漠一般。南區則包括了鮮豔的岩層與幾個矽化木的聚集地, 印第安人的岩石畫也在南區被發現。在國家公園南部的末端有一間瑪瑙屋, 由矽化木所構成的美國天然的建築, 每年約有60萬人次的遊客造訪。夜宿阿布奎基。

酒店: Ramada Inn Abuquerque Gary or similar.

In the morning, we leave for the world's largest and most beautiful Petrified Forest National Park, thousands of trunk Petrifieds lying on the ground. The northern part of the area is like a painted desert. The southern area includes bright rock

formations, and Indian rock paintings are also found in the southern area. At the end of the southern part of the National Park is an agate house, which is visited by about 600,000 visitors each year. Overnight at Albuquerque.

3 阿布奎基 - 阿爾伯克基國際 熱氣球嘉年華 - 陶斯普韋布洛 ALBUQUERQUE - HOT AIR BALLOON FESTIVAL - TAOS PUEBLO

清晨前往全美最大型的熱氣球大會 (Oct. 5-15), 可安排觀賞高達600多個熱氣球同時升空的動人畫面! 這些優雅的巨人離開地面在天藍色的沙漠天空中佔據一席之地, 沒有什麼能比得上清晨的彌撒提升的力量。對於世界範圍內不斷膨脹的球迷來說, 阿爾伯克基國際熱氣球嘉年華是一個朝聖之旅。我們途經聖塔菲, 新墨西哥州的州府。所有的新建築都必須表現出西班牙村莊風格(泥草)和木頭的結構。中午來到Taos Pueblo陶斯普韋布洛是一個古老美洲原住民的居住社區之一, 陶斯山谷的古代遺址表明人民在近1500年前就住在這裡。陶斯普韋布洛最著名的建築特色是一座多層住宅建築, 紅褐色土坯目前建築物的主要部分最有可能建於公元1000年至1450年



之間。這被指定為聯合國教科文組織世界遺產

酒店: Holiday Inn or similar.

In the morning, go to the largest hot air balloon conference in the United States (Oct.5-Oct.15), and arrange a spectacular picture of more than 600 hot air balloons at the same time! These elegant giants leave the ground in the sky blue desert sky. Occupy a place, nothing can match the power of the morning mass increase. For the ever-expanding fans around the world, the Albuquerque International Balloon Fiesta is a pilgrimage. We passed through Santa Fe, the state capital of New Mexico. All new buildings must show the Spanish village style (mud wall) and the structure of the wood. Noon to Taos Pueblo Taos Pueblo is one of the ancient Native American inhabited communities. The ancient ruins of the Taos Valley indicate that the people lived here nearly 1500 years ago... . . . The most famous architectural feature of Taos Pueblo is a multi-storey residential building with reddish-brown adobe. The main part of the building is currently most likely to be built between 1000 and 1450 AD... This is designated as a UNESCO World Heritage Site.

4 大水晶鐘乳石洞 - 白沙公園 拉斯克魯塞斯 CARLSBAD CAVERN. N.P. - WHITE SAND - LAS CRUCES

早晨乘車橫跨洛磯山脈，到達被稱世界最大、最深之一的加士柏大鐘乳石洞。我們可走路或搭乘電梯下洞，全部面積達73平方英里，洞內有奇形怪狀的鐘乳石崖和石柱，洞下更有無底洞、水池等景物，可以說是別有洞天。接著遊覽白沙國家紀念公園，世界最大的白石膏質風化沙漠，因神秘的特殊成份而使得沙子雪白耀眼得甚至難以肉眼直視，仿佛置身於乾燥炎熱的雪海中。夜宿拉斯克魯塞斯。

酒店: La Quality or similar.

In the morning, drive across the Rocky Mountains to Carlsbad Cavern. We can walk or take the elevator down to the tunnel. The interior of the cavern is approximately 73 square miles, making it



one of the largest and deepest caverns in the world. The many types of stalactites, stalagmites, and columns found here are astonishing. Then we will visit the White Sands National Memorial Park which is an amazing area of countless miles of pure white Sands dunes. Overnight in Las Cruces.

5 巨人柱國家公園-亞利桑那索 諾拉沙漠博物館 - 鳳凰城 SAQUARO N.P.- ARIZONA-SONORA DESERT MUSEUM- PHOENIX

早晨驅車前往參觀巨人柱國家公園，公園內主要的景觀是滿山滿谷的各式沙漠植物，包括眾多仙人掌在內，數千種稀有動植物，高達三層樓的傻瓜仙人掌滿山遍野，令人目不暇給。園內並有大型戶外博物館-亞利桑那索諾拉沙漠博物館，集合動物園，植物園和自然歷史博物館。展示索諾拉沙漠的野生動物如大蜘蛛，黑熊，土狼和毒蠍等使您驚訝。夜宿鳳凰城。

酒店: La Quality or similar.

We will visit the Saguaro National Park in the morning. The main landscape of the park is a variety of desert plants, including many cacti. You will see thouSandss of animals, plants and cactus all over the mountains. There is a large outdoor museum in the park - Arizona Sonora Des-



ert Museum, a collection of zoos, botanical gardens and natural history museums. You will be surprised by the wild animals of the Sonora Desert such as big spiders, black bears, coyotes and drug lords. Overnight in Phoenix.

6 鳳凰城 - 約書亞樹國家公園 洛杉磯 PHOENIX - JOSHUA TREE PARK LOS ANGELES

早上乘坐豪華巴士來到位於10號高速公路上的約書亞樹國家公園，主要保護當地的沙漠生態以及特有的沙漠植物約書亞樹，遊客中心內並有生態展示，雖然這裏是以高大成樹的約書亞樹為名，但其實它最出名的是岩石，公園內有超過400個天然石山和8,000多條攀岩路線，幾乎任何地方都看得到嶙峋怪石如骷髏石，拱門岩和帽子岩等。還有大片造型可愛的全羅仙人掌花園同時這也是攀岩愛好者的天堂。參觀完奇岩巨石後我們返回洛杉磯，結束這次六天之旅。

Today we will visit Joshua Tree National Park which protects the local desert ecology and the unique desert plant Joshua Tree. There is an ecological display in the visitor center. Although it is named after the tall Joshua tree, it is best known for its rock. There are more than 400 natural stone mountains and more than 8,000 climbing routes in the park. You can see the strange stones such as meteorites, arches and hat rocks. There is also a large and lovely Cairo Cactus Garden, which is also a paradise for rock climbers. We returned to Los Angeles in the evening.

必付的費用/ MANDATORY CHARGE: \$100

※ 化石森林國家公園，國際熱氣球嘉年華，卡爾斯巴德洞窟國家公園，白沙國家公園，陶斯普韋布洛，約書亞樹國家公園。

※ Petrified Forest N. P., Hot air balloon festival, White Sand, Saquaro N.P, Taos Pueblo, Carlsbad Cavern, Joshua Tree Park

費用不包括/FARE EXCLUDES

※ 服務費，建議每人每天\$10。

※ Service fee at \$10 per person per day.



美國亞洲旅行社
America Asia Travel Center
www.americaasia.com



• 蒙市 626-571-2988
• 羅蘭崗 626-810-4388
• 爾灣 949-559-8088

• 阿凱迪亞 626-821-1986
• 喜瑞都 562-402-2558
• 奇諾崗 909-270-5515

• 夏威夷 808-333-5706
• 聖地牙哥 619-255-4806
SOT# 1018680-10



獲取更多旅遊資訊與優惠